

主日学家庭反馈单

所罗门王

第2课

为神建殿

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对你和孩子都会非常有益。



所学内容：

在今天的课程中，孩子们学习到神赐给所罗门王智慧的恩赐。神也赐给他极大的权柄和财富。所罗门希望用神赐给他的一切恩赐和才能，为神建造一座非常特别的圣殿。通过本课，您的孩子明白了：我们的才能应当用来敬拜和荣耀神。无论做什么，我们都要尽心竭力，为的是讨神喜悦。（经文：列王纪上 5-6章）



牢记神的话语：

得智慧胜似得金子。 -箴言 16:16

本周里跟孩子多练几次这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文，也会帮助他巩固课堂里所学的内容。



建议的亲子活动：

向孩子解释，我们每个人都需要像所罗门很久以前那样荣耀神。分享你们一家今天是如何荣耀神的。以下是一些可以和孩子一起讨论、列举的例子：

我们荣耀神的方法包括：

尊敬祂 遵守祂的诫命

敬拜祂 向祂献上感谢

花时间祷告亲近祂

向朋友述说祂所做的奇妙作为

阅读圣经 信守承诺



每天的祷告：

亲爱的主，我们愿意用祢赐给我们的才能来荣耀祢。求祢帮助我们每天更多认识祢。感谢祢赐给我们圣经，使我们能够学习并得着属灵的智慧。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

In today's lesson, children learned that God gave King Solomon the gift of wisdom. God also gave him great power and riches. Solomon wanted to use all of the gifts and talents God had given him to build a very special temple for God. Through this lesson, your child learned that our talents should be used to worship and honor God. Whatever we do, we should do it with all of our strength to please God. (Scripture used: 1 Kings 5-6)

Words to Remember:



"How much better to get wisdom than gold" Proverbs 16:16
NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.

Suggested Parent/Child Activity:



Explain to your child that all of us need to honor God, just as Solomon did so long ago. Share ways in which you and your family honor God today. Following are some examples that you may come up while brainstorming different ideas with your child.

We honor God by:

Respecting Him.	Obeying His commands.
Worshipping Him.	Giving Him thanks.
Spending time with Him in prayer.	
Telling our friends about all the wonderful things He does.	
Reading the Bible.	Keeping our promises.



Daily Prayer:

Dear Lord, we want to use the talents You have given us in ways that will honor You. Please help us learn more about You each day. Thank You for giving us the Bible, which we can study to gain spiritual wisdom. Amen.